
1 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 31/3 2025 kl. 18.00 – ca. 20.10 

 

1. Velkommen 

 

2. Godkendelse af referat fra generalforsamling og konstituerende møde (5 min) 

 

3. Evaluering af gennemførte aktiviteter: 

 

1. Fastelavn d. 2. marts – Anette (5 min.) 

2. Generalforsamling d. 17. marts – Lisa (5 min) 

3. Elevskole cup stævne d. 22. marts - elevskole cup generelt – Lisa (10 min) 

4. E-stævne d. 29.-30. marts – Ida S. (5 min.) 

- Kæphestestævne d. 30. marts – Anne (5 min) 

 

4. Emner til orientering/drøftelse: 

1. Nyt fra postkassen – Lisa (5 min) 

2. Økonomi – Lisa (5 min) 

3. Hjælp til Limfjordsløb d. 26. april – Lisa (5 min) 

4. Dressurundervisning ved Sandra Jensen – Lisa (5 min) 

5. Trænerkursus – Lisa (10 min) 

6. DRF-repræsentantskabsmøde – Lisa (10 min) 

 

5. Kommende aktiviteter: 

1. Arbejdsdag 13. april 

2. D-stævne d. 26.-27. april – Ida S (15 min) 

 

6. Nyt fra udvalgene: (30 min) 

  

1. Bane og vedligeholdelsesudvalg (Anne, Sascha, Steve, Jens N., Michael, Kent, 
Claus, Thomas og Kasper) 
- Utæt tag i ridehal, eller utætte dyser? 

      2. Undervisningsudvalg (Ida K., Lisbeth T. holdundervisningsteam) 

       - Opdatering af huskeseddel m.m. for elevryttere til stævner. 

       - Ryttermærker  

      3. Cafeteriaudvalg (Anette, Anne J, Ida Sönder, Lone D, Ida K, Mathilde P.). 

      - Frituregryder 

      4. Stævneudvalg (Ida S, Ann, Ida K, Sascha, Emilie, Ida K, og Maiken). 

5. Sponsor- og pr-udvalg (Lisa og Ida S., Ida K., Anja, Thomas N., Dennis G,). 

      6. Aktivitetsudvalg (Lisa, Ida S, Ida K, Anette, Ann og juniorudvalget). 

      7. Sportsudvalg (Lone, Sascha, Anne L, Linda, Karoline T., og juniorudvalg). 

      8. Arbejdsgruppen ”Indretning af cafeteria” (Anette) 

 
 

7.  Eventuelt (10 min)                                     
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Referat bestyrelsesmøde d. 31/3 2025 

Afbud fra Sascha 

Punkt Drøftelse Beslutning 

1. Velkommen   

2. Godkendelse af referat Godkendelse af referat fra 
generalforsamling samt 
konstituerende møde 

Referatet er godkendt 

3. Evaluering af 
gennemførte aktiviteter  

  

1. Fastelavn God aktivitet og fin stemning med 
god tilslutning. Næste år skal 
galgerne efterses inden fastelavn. 

 

2. Generalforsamling God aften med lækker mad og god 
stemning. Overvej om vi skal 
begynde lidt tidligere grundet 
børnene, da det bliver mere sent. 
Alternativt kigge på hvordan man 
kan tidsoptimere mere, så det ikke 
bliver så sent eller afholde det en 
søndag og så sætte datoen 
tidligere.  

Forud for 
generalforsamling 
næste år (slutning af 
næste år) skal 
bestyrelsen vurdere 
om generalforsamling 
kan afholdes på et 
andet tidspunkt eller 
kortes ned.  

3. Elevskolecup og –
stævne 22. marts 

Elevskolestævnet var en fin og 
rolig dag og det fungerede fint 
med ponyerne og de forskellige 
ryttere. Det gik smidigt også med 
hjælp i cafeteriet. Godt forberedt 
af Kristine.  
 
Det er blevet vendt om vi skal 
deltage næste år. Kristine har sagt 
at hun gerne vil være tovholder på 
det igen.  

Hvis afholdes igen skal 
vi være opmærksom 
på at der er særlige 
kritiksedler knyttet til 
programmerne.  
 
Der er opbakning til 
Srla deltagelse næste 
år, men der skal kigges 
på deltagerprisen på 
baggrund af 2025, så 
det løber rundt inkl. 
dommerhonorar.  
Der gives besked til 
Kristine om at vi gerne 
vil deltage næste år.  

4. E-stævne 29-30. 
marts  

God dag med 91 starter. Overskud 
på 6904 kr. på stævnet. Næste år 
skal cafeteriavagterne startes lidt 
tidligere om søndagen.  

Det skal undersøges 
om vi kan få penge 
hjem for officials fra 
kommunen. Der har 
tidligere været 
mulighed for tilskud på 
dette.  

4.b Kæphestestævne 
30. marts  

Super flot deltagelse med en fyldt 
hal. Godt der blev sikret p-vagt 
grundet de mange mennesker. Der 

Der er opbakning til at 
der kan holdes 
kæphestestævne igen 
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er kommet positive 
tilbagemeldinger fra deltagere og 
der er kommet nye tilmeldinger til 
kæphest undervisning. Der var 127 
ekvipager a 50kr.  

på et tidspunkt ud over 
deltagelse i Hjallerup 
Hallen i oktober. Der 
kan evt. igen være i 
tilknytning til D-stævne 

4. Emner til 
orientering/drøftelse 

  

1. Nyt fra postkassen Der er kommet en besked vedr. at 
det er observeret at børn kører bil 
på rideskolens område, hvilket 
opleves som utrygt.  

Det tager bestyrelsen 
til efterretning og tager 
hånd om.  

2. Økonomi Anette og Lisa er kommet på 
Economics og der skal holdes et 
møde med Emilie og Mogens 
omkring kontoplan. Bestyrelsen 
kommer med input til de 
overordnede punkter og der skal 
sikres en driftskonto, så det ikke 
går under cafeteriet.  

 

3. Hjælp til Limfjordsløb 
26. april 

Der er tidligere sagt ja til at 
hjælpe. Der skal bruges 11 
personer og 2 cykler tidlig morgen 
til sen eftermiddag. 4 af posterne 
må bemandes af personer mellem 
15-18 år.  

Der tages en snak med 
arrangør omkring 
honorar grundet 
varighed af vagterne. 
Der udarbejdes 
hjælperliste og lægges 
på Facebook siden. 

4. Dressurundervisning 
ved Sandra 

Forslag til undervisning lørdag den 
3. maj 

Besluttet 

5.  Trænerkursus Vil gerne have undervisere på 
trænerkursus, men der afholdes 
ikke så mange. Rideforbund 
tilbyder nu at der kan komme en 
instruktør til Srla og give 
trænerkursus til alle undervisere. 
Der kan overvejes at fylde holdet 
op med undervisere udefra eller 
dele holdet med en eller flere 
klubber i nærheden.  

Der tages kontakt til 
Rideforbund vedr. 
planlægning af dag 
(Lisa). Ida hører 
underviserne omkring 
præferencer for 
tidspunkt.  

6. DRF rep.møde Der er generalforsamling i 
rideforbundet 12. april, hvor Lisa 
og Anette skal deltage og stemme 
på vegne af klubben. Bestyrelsen 
har gennemgået hvem der stiller 
op i år.  

 

7. Udvalg og 
facilitetsadgang 

Drøftelse af facilitetsadgang for 
bestyrelsen og revurdering af 
gamle retningslinjer herunder i 
relation til udvalgsformandsskab.  

Det besluttes at 
udvalgsformænd godt 
kan være uden for 
bestyrelsen, såfremt 
det vurderes relevant 
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for udvalgets formål, 
men der skal deltage 
min ét 
bestyrelsesmedlem i 
hvert udvalg. 
Udvalgsformænd får – 
ligesom kassér – også 
facilitetsadgang. 

5. Kommende aktiviteter   

1. Arbejdsdag 13. april Der er flere fra bestyrelsen der 
ikke kan deltage, men der er heller 
ikke så meget der skal ordnes. 
Opgaver til dagen: 
Fjerne sten på banerne 
Fjern affald i læbælte 
Kanter på ridebane 
Rengør fliser til dressurbogstaver og 
juster evt. fliseplacering 
Reparer tekst på dressurbogstaver 
Oprydning og rengør springskur 
Rengør tagrender på det store 
drivhus 
Reparer dyser i det store ridehus 
 
Yderligere opgaver kan komme på 
 

Anne laver opslag på 
Facebook inkl. 
godkendelse og sikrer 
tilmelding. Der skal 
sikres forplejning pba 
tilmeldinger. Folk må 
også gerne byde ind på 
opgaver før eller efter.  

2. D-stævne 26-27 april Propositioner ansøgt og der åbnes 
for tilmelding når dette er 
godkendt.  
Der er sikret dommere og 
banebyggere.  
Der mangler gaver til stævne. Der 
er lidt gavekort fra tidligere og der 
er kommet grimer og godbidder 
fra Danish Agro.  
Overvej leje af elektronisk 
tidstagningssystem.   
Skal der hyres TD’er ind?  

Ann undersøger leje af 
tidstagningssystem 
samt hyre TD 
 
Sponsorudvalget søger 
sponsorer til 
stævnegaver.  

6. Nyt fra udvalgene   

1. Bane- og 
vedligeholdelsesudvalg 

Dyser i ridehallen er utætte. 
Problemet kan komme til livs ved 
at købe noget til trykudligning.  
Underlaget i ridehallen bliver 
hårdt og det foreslås at der harves 
med en dybere harve og der skal 
mere sand på. Der er bestilt sand 
og flis til efter påske.  

Der indkøbes materiale 
til at reparere 
anlægget. 
 
Banen forsøges harvet 
med dybere harve.  

2. Undervisningsudvalg Opdatering af huskeseddel til 
elevryttere ved E-stævner. Der er 

Skriv vedr. information 
til elevryttere skal 
opdateres. Ida har 
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et skriv vedr. dette der skal 
opdateres. 
 
Ryttermærker og planlægning 
heraf. 

aftalt dette med 
undervisere. 
Fremadrettet 
udsendes/udleveres 
det til elevrytterne 
inden selve stævnet.  
 
Ryttermærker udbydes 
igen til foråret 2026 og 
information udsendes 
ultimo 2025.  

3. Cafeteriaudvalg Der ønskes nye frituregryder, da 
de efterhånden er meget slidte og 
svære at rengøre.  

Det besluttes at 
undersøge hvilke 
frituregryder der skal 
købes og pris herfor.  
 

4. Stævneudvalg Møde/webinar med Equipe den 8. 
april.  
Der er udarbejdet en liste over 
opgaver i stævneudvalget, der skal 
fordeles i udvalget.  

 

5. Sponsor- og pr-udvalg Der er mulighed for at søge nogle 
penge, men det skal være 
konkrete forslag inkl. budget. 
Forslag hertil kunne være 
frituregryder med stativ, pæne 
spring, fyld til spring, skabe og 
whiteboard til cafeteria. 
Derudover søges også til 
multibane.  

Der skal findes 
konkrete ”pakker” til 
de forskellige forslag, 
så der kan søges efter 
noget konkret (spring 
Anne og Lone), (skabe 
Anette og Anja) 

6. Aktivitetsudvalg Næste aktivitet er ridelejr. Dette 
behandles på næste møde 

 

7. Sportsudvalg Dressur- og springkursus med 
Rasmus under planlægning. Fælles 
tur til stævne i Uggerhalne (13-15. 
juni) og Nørhalne (senere).  

 

8. Indretning af cafeteria   

7. Eventuelt  
 

Ingen punkter  Næste møde er 28. 
april kl. 18.00 

 

 


